



博愛中文學校

BERRYESSA CHINESE SCHOOL

P.O. BOX 32988, San Jose, CA 95152-2988 · Voice Mail (408) 5200-BCS
Email: bcs_board@yahoo.com www.bcs-usa.org

註冊組通訊

各位家長同學們請注意:

今年語文班和文化班的退學，插班及轉班手續，將在開學後兩週內 (9/9/17 & 9/16/17) 集中於 **Morrill** 校區的MPR舉行，時間是從上午9時30分至11時止，請各家長按時前往 **Morrill MPR** 辦理各項手續，多謝合作！

至於語文班校外新生的插班考試申請，於8/26/17上午9:30截止報名。考試時間為當日上午10:00在 **Morrill** 校區辦公室舉行。此次考試只接受校外轉學新生，不接受本校學生報名。若貴親友之子女們有意加入博愛中文學校就讀敬請通知。請在 8/24/17 之前 <http://bcs-usa.org/registration> /網上預登記。報名費是 \$20。

以下的語文班級已額滿，不再收任何校外插班生，除非有學生退學。

國語班: P年級 (MP) , 2年級, 5年級, 6年級, 7年級

若您的文化課代號為**CU**，這代表您將無法上您所選的文化課，理由為課程額滿或課程取消。請於開學後兩週內至 **Morrill** 校區的 **Multi-Purpose Room** 請文化班轉班, 或申填表申請全額退費。

Dear Parents and Students,

The Registration Department will process language and cultural class add, drop, and transfer requests during the first 2 weeks of school (9/9/17 & 9/16/17) at **Morrill MPR** (Multi-Purpose Room). Please go to Morrill MPR between **9:30am** and **11:00am**.

The placement test for **new** students who wish to transfer into BCS will be held at the **Morrill Campus Office** (1970 Morrill Ave, San Jose, CA 95132) on **8/26/17** at 10:00am. Check-in time is 9:30am. Please sign-up online at <http://bcs-usa.org/registration> by 8/24/17. The non-refundable placement test fee is **\$20**. No skip grade placement test for current BCS students will be offered.

The following language classes are currently full. No applications will be accepted unless there are students dropping from the classes.

Mandarin: MP, M2, M5, M6, M7

If your assigned cultural class is **CU** (Class Unavailable), this means that the cultural class of your choice is either full or has been canceled. Please go to Morrill MPR during the first two weeks of school to transfer to a different cultural class or to request a cultural class tuition refund.